

<p><u>Brief Resolution for the Board Meeting for Orascom Development Egypt (S.A.E) held by circulation on 15/4/2025</u></p> <p>The board of directors of Orascom For Development- Egypt (S.A.E) (the "Company") was held by circulation on 15/4/2025 and has approved the following resolutions by circulation in accordance with Article (26) of the Company's articles of associations and with respect to Article (81) of the Law no. 159 for year 1981 and Article (249) of the executive regulations, and has approved the appointment of Mrs. Lobna Emad and the meeting secretary.</p>	<p>ملخص القرارات لاجتماع مجلس إدارة شركة أوراسكوم التنمية - مصر (ش.م.م) المنعقد يوم بالتمرير في 2025/4/15</p> <p>انعقد مجلس ادارة شركة أوراسكوم التنمية - مصر (ش.م.م) بالتمرير في 2025/4/15 وقد اتخاذ المجلس إدارة الشركة القرارات التالية بالتمرير وفقاً لأحكام المادة 26 من النظام الأساسي للشركة ومع مراعاة المادة 81 من القانون رقم 159 لسنة 1981 والمادة 249 من اللائحة التنفيذية، وعين مجلس الإدارة الأستاذة/ لبني عماد امين سر الاجتماع.</p>
<p><u>First Resolution</u></p> <p>Approving the dividends distribution proposal as prepared by the Company's management for the financial year ending on 31/12/2024 and reverting the matter to the next general assembly meeting of the Company to discuss and approve.</p>	<p>القرار الأول</p> <p>الموافقة على مشروع توزيع الأرباح المعد من قبل إدارة الشركة للعام المالي المنتهي في 31/12/2024 وعرضه على الجمعية العامة للشركة للمناقشة والإقرار</p>
<p><u>Second Resolution</u></p> <p>Approval of the formation of the nominations committee for the Company's Board of Directors and the definition of its duties, as follows:</p> <p>Formation of the Nominations Committee:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Mr. Walid El Daly, Chairman of the Committee 2. Mr. Ashraf Rabie, Member 3. Ms. Hoda Ali, Member 	<p>القرار الثاني</p> <p>الموافقة على تشكيل لجنة ترشيحات مجلس إدارة الشركة وتحديد مهامها، وذلك على النحو التالي:</p> <p>تشكيل لجنة الترشيحات:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. السيد الأستاذ/ وليد الدالي - رئيس اللجنة. 2. السيد الأستاذ/ أشرف ربيع - عضواً 3. السيد الأستاذة/ هدي على - عضواً

أحمد أبو العلا

رئيس علاقات المستثمرين




القاهرة - ابريل 2025

مشروع مقترح توزيع الأرباح المعد عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2024 للعرض على مجلس إدارة الشركة وذلك تمهيداً لعرضه على الجمعية العمومية للشركة وذلك على النحو التالي:

جنية مصرى	
4,612,682,037	الأرباح المرحلة 1-2024
(434,493,801)	يخصم: توزيعات أرباح مساهمين*
1,334,545,880	صافي أرباح عام 2024
5,512,734,116	الأرباح القابلة للتوزيع
158,651,674	المبلغ المقترن توزيعه عن 2024
66,727,294	احتياطي قانوني 5%
91,924,380	حصة نقدية للعاملين
-	مكافأة أعضاء مجلس الإدارة
5,354,082,442	يرحل للعام القادم

* حصة المساهمين في الأرباح يتم توزيعها في صورة توزيعات نقدية بمعدل 0.384 قرش للسهم الواحد

أحمد أبو العلا
رئيس علاقات المستثمرين

أوراسكوم للتنمية مصر